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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 16. (mimořádného, veřejného) zasedání AS FSv, které se konalo dne 12.11.2009

 

Přítomni: mimořádné zasedání, bez evidované prezence členů AS 

Hosté:  kandidáti na kandidáta děkana – prof. Kohoutková, prof. Konvalinka, 
členové akademické obce, zaměstnanci fakulty 

 
Dr. Šibrava zahájil 16. zasedání AS, přivítal přítomné, seznámil je s programem zasedání.  
Program: 

1. Prezentace kandidátů na děkana 
2. Společná diskuze 

 
Bod 1. Prezentace kandidátů na děkana 
Doc. Demel, jako předseda volební komise, určil losováním pořadí kandidátů.  
Jako první vystoupil se svým volebním programem prof. Konvalinka. Po vlastní prezentaci svého 
volebního programu, odpověděl prof. Konvalinka na předem zaslané otázky formulované členy 
AS. (Celý projev viz. audio záznam.) 
Druhá vystoupila prof. Kohoutková. Představila svůj volební program a zodpověděla předem 
zaslané otázky formulované členy AS. (Celý projev viz. audio záznam.) 
 
Bod 2.  Společná diskuze 
Dr. Šibrava zahájil veřejnou diskuzi. Byly pokládány dotazy z pléna. O pořadí reakcí jednotlivých 
kandidátů určovalo losování pod dohledem doc. Demla.  
(Jednotlivé otázky a odpovědi viz audio záznam.) 
Témata otázek, které padly v diskuzi:  

• hostující profesoři používaní při akreditaci jiných škol,  
• podvádění studentů při studiu,  
• co by kandidáti udělali pro nejlepší studenty na fakultě,  
• zlepšení prostředí na fakultě – zamezení kouření na schodišti před fakultou, vybudování 

pítek, 
• restaurování kvality magisterského studia, 
• způsob tvorby rozvrhu školy, 
• řešení problematiky pedagogů, kteří jsou studenty hodnoceni jako problémoví, 
• rozdělování finančních prostředků mezi jednotlivé katedry, 
• představa o využívání prostor budovy A, které by se měly uvolnit po FA, možnosti 

pronájmů fakultních prostor, 
• délka funkčních období vedoucích kateder a neomezený počet funkčních období, 
• případná spolupráce prof. Konvalinky a prof. Černého, 
• řešení strukturovaného studia, 
• zda kandidáti opustí v případě svého zvolení děkanem svou pozici vedoucího katedry, 
• plnění slibů daných AS v kratším časovém horizontu, než se dělo doposud, 
• postoj při přidělování významných funkcí na fakultě lidem, kteří před „sametovou“ 

revolucí zaujímali stranické posty. 
 
Po vyčerpání dotazů z pléna Dr. Šibrava ukončil diskuzi a pozval přítomné na příští zasedání AS. 
Termín příštího zasedání AS FSv ČVUT: 25.11.2009 v 9:00 v místnosti B169. 

 
RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 

           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


